
Vukovar,20.VIII 1970. 

Poštovani gosp.Bauer! 

Pišem Vam poslije jučerašnjeg telefonskog razgovora.Podaci o 

kojima ste me izvijestili sigurno au vrlo interesantni i evakako 

me zanimaju.Pored svega za sada nemam mogudnosti dolaziti u Za-

greb l pa se nadam da dete mi o toLe pričati prvom zgodnom prilikom. 

Kod nas u muzeju je uglavnom ljetno zatišje.Svoj godišnji od-

mor sam iskoristio,a tako i Mrkušid dbnas se vratio i Dorn l a Brlid 

valjda ne de ni idi,kao i obično. 

Posla imamo dosta l još uvijek rade majstori na vanjakim dije-

lovima zgrade.Film koji se snimao u Vukovaru ga dobrim dijelom i 

u parku dvorca,zadao nam je dosta briga i gužve,a nažalost malo 

financijske koristi. 

Fond za kulturu u Vukovaru sto#i jako slabo,prililo se za sada 

svega oko 80% planiranih aredstava,tako da ni mi niamo dobili 

planirane dotacije.Obzirom na poslove koje amo ove godine obavili 

financijski stojimo loše i imamo dosta nepladenih računa.Sve ovo 

govori da ove godine ne demo raditi više nikakve vede zahvate ili 

otvorenja novih prostorija.Ovo je najkritičnija godina u pg!du 

du financiranja od kada sam ja u muzeju.Sve ovo govori da demo do 

kraja godine raditi na internim poslovima,sredivsnju biblioteke i 

inventara.Ovih dana smo počeli preseljenje zadnjih depoa iz dvori-

šta Galerije,to je ogroman i pr1$4v posao. 

6to se tiče obitelji Horvat obili smo malo na moru la zatim 

zajedno sa "starima" u Pragu.Na putu nazad pokvario nam se auto, 

tako da je bilo dosta komplikacija,Inače smo dobro. 

2ao nam je što gospoda i Vi ne dete modi dodi malo u Vukovar, 

kako ste mi rekli telefonom,bilo bi nam drago da budete naši gosti. 

Srdačni pozdravi gospodi i Vama! 
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